



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

November 13-15, 2019

Dear Friends:

I am pleased to extend my warmest greetings to everyone attending the Women in Manufacturing Summit.

This conference brings together female manufacturing professionals to discuss the recruitment, advancement and promotion of women in the industry. I am certain that delegates will be inspired by the presentations planned for this event and will benefit from this opportunity to network with their peers.



I would like to thank the organizers for their efforts to help women pursue fulfilling and successful careers in the manufacturing sector. I hope that participants will also take advantage of this opportunity to explore everything that Montreal has to offer.

Please accept my best wishes for a productive summit.

Yours sincerely,

The Rt. Hon. Justin P.J. Trudeau, P.C., M.P.
Prime Minister of Canada



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

Du 13 au 15 novembre 2019

Chères amies, chers amis,

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à celles et ceux qui assistent au Sommet des femmes dans l'industrie manufacturière.



Cette conférence réunit des professionnelles de l'industrie manufacturière pour discuter du recrutement, de l'avancement et des promotions des femmes dans l'industrie. Je suis persuadé que les déléguées seront inspirées par les présentations et tireront avantage de l'occasion pour faire du réseautage avec leurs paires.

Je tiens à remercier les organisatrices et organisateurs pour les efforts déployés en vue d'aider les femmes à mener de brillantes et enrichissantes carrières dans le secteur manufacturier. J'espère que les participantes profiteront également de l'occasion pour découvrir tout ce que Montréal a à offrir.

Je vous souhaite un sommet des plus productifs.

Cordialement,

Le très hon. Justin P. J. Trudeau, C.P., député
Premier ministre du Canada